
JFarré, Champions Horse, Chato
Excavacions, Diari La Mañana, Egido
Maquinària Agrícola, Electricitat
Industrial Gardeñes, Farmàcia
Pratdepàdua, Fausto Ferrer Orfebre,
Federòptics Bellera, Fergat SL
Construccions, Ferreteria Capdevila,

Forn de pa Cal Cirera, Frulesa, Fustes
Bormiquel, Gamón Autocars, Ganados Casals,
Gestevet SL, Granados Bar, Grup Nastasi,
Hidrolleida SA, Ibercaja, Iglú, llerdauto,
Immobiliària La Cerdera, Instal·lacions
Panades, Joaquim Ibars Fotògraf, La 12 Rafel,
La Bona Fruita, La Caixa, La Cerdera SCP, La
Papereria, La Rotonda, Lavado Cubo, Lluís
Oliva, Mar-Ru Fruites, Mariano Torres e Hijos
Pintura, Mármoles Juan SL, Mayland, Medilast
Sport, Mixern SL, Mon Jardí, Novi SL,
Or topèd ia Rubio, O tna , Pan tones
Perruqueries, Pastisseria Vila, Pedrós
Desguaces, Perruqueria Montserrat - Estètica
Alícia, Petit Català, Piensos Costa, Prodille

Espectacles, Prosistem, Ramalleida, Ramon
Soler, Regs Milbel, Restaurant La Cerdera,
Restaurant Txema, Retroforest, Revé Obres,
Ribes Agrimetall, Rodi, Romero Pintors, SAT El
Panal, SCA Ibérica, Serviart Ponent SL,
Talamonte SL, Taller Josep Escuer Roure,
Taller Torrelles, Talleres Auto-Romo, Tallers
Autoelèctric Torremorell, Teixidó SA, Top Oil i
Transambientai SL.
El nou projecte planificat per a la nova
temporada, ambiciós i la vegada engrescador,
vol aconseguir que el club sigui un dels equips
capdavanters de la categoria. Per assolir
aquest objectiu el club compta amb el suport de
l'Ajuntament, que actualment treballa en la
millora de les instal·lacions esportives (camp de
gespa artificial, vestidors i gimnàs) que està
previst que s'estrenin al començament de la
pròxima temporada.

Aleix  Arrià

Al Club Bàsque t Alpica t
Al sopar de final de temporada del Club
Bàsquet Alpicat se'ns va anunciar la retirada de
dos persones que, des del dia que es va
plantejar la creació del club, s'han esmerçat de
valent i s'han implicat fins al moll de l'os amb
l'entitat.

L'Antonio Rincón i la Milà Moreno deixen pas a
nova gent que, de ben segur, sabran continuar
la tasca de convertir el Club Bàsquet Alpicat en
un referent de pràctica esportiva i de
convivència.

És molta la gent que està implicada en la
direcció del Club i que s'han afanyat, i molt, per
crear i per atiar un ens d'aquesta importància
des del no-res; a tots ells el nostre agraïment
pel seu altruisme.

Però seria injust no reconèixer obertament a
l'Antonio i a la Milà un apreci personal i, a banda
del molt temps que han dedicat als nostres fills,
la seva paciència, la seva entrega abnegada i la
seva cura per tots els detalls: des del seu
interès per un jugador lesionat, a la seva
preocupació per convertir l'esport en un
element positiu en la formació dels nostres
joves.

Moltes gràcies a tota la directiva i ara, molt
especialment, a l'Antonio i la Mila per la
magnífica feina feta.

Uns pares  del  Club



Bones perspectives.. .
BONE S P E R S P E C T I V E S PER
L'ESPORTD'ALPICA T

Un cop finalitzada la temporada
esportiva, a I'hora de preparar un nou
cicle, es pot afirmar que en termes
esportius a Alpicat hi ha molt bones
perspectives.

Fent una petita anàlisi comprovarem que
a nivell d'esport de competició, a trets
generals, els clubs han superat amb nota
els seus objectius: el Club de Futbol
Atlètic Alpicat, el Club de Bàsquet, el Club
d'Hoquei el Club de Futbol sala.

Noves pistes de fi
A nivell escolar, la categoria cadet del
Club de Vòlei, en tan sols un any i escaig
de vida esportiva, ha aconseguit un méritos lloc
en la classificació.

En tots aquests esports, potser un dels
aspectes més importants és en l'àmbit de la
promoció. Tots els clubs han incorporat noves
altes en les categories mini, benjamins, etc., la
qual cosa garanteix una bona continuïtat de
cadascun dels esports.

A l'estiu, caldrà ampliar el nombre de places a
les estades esportives, donada la gran
demanda que hi ha any rere any i, així, amb els
diferents campus que programen els clubs de
bàsquet, vòlei i hoquei s'intentarà que no es
quedi cap infant sense possibilitats de practicar
esport en el temps de vacances.

Pel que fa als equipaments esportius s'està
portant una evolució molt positiva, doncs des
del consistori s'ha apostat per impulsar la
construcció de nous equipaments que
facilitaran, sens dubte, un augment
d'usuaris i una millora en la pràctica
esportiva.

Així, s'ha dut endavant la construcció de
dues noves pistes de tennis de superfície
sintètica. Aquesta era una reivindicació
manifestada temps enrere donat que el
Club no podia créixer, ja que només
comptava amb un sol espai de pràctica.

El Club de futbol aquest any també lluirà
noves instal·lacions. Recentment s'ha
adjudicat a l'empresa Poligràs la
construcció del camp de gespa artificial
de darrera generació que, de ben segur,
proporcionarà una millora en la pràctica

esportiva del futbol. D'altra banda, actualment
es compta amb uns vestidors recentment
construïts dins el recinte del camp de futbol. És
l'hora també de pensar en el futbol base, que ja
sigui amb el format actual d'agrupació de
localitats com és el Mig Segrià, o bé amb la
creació d'una nova secció de futbol base,
esdevé un repte obligatori si es vol donar
continuïtat a les noves generacions.

Aquell qui hagi passat pel darrera del pavelló
haurà comprovat que actualment s'aixeca una
gran estructura, que en un futur proper serà un
rocòdrom de 10 metres d'alçada. La directiva
del Club Excursionista d'Alpicat que actualment
compta amb un gran nombre d'aficionats a
l'escalada ha estat, en part, la gran impulsora
d'aquesta instal·lació que serà única en la
província. D'aquesta manera, un cop més
Alpicat esdevindrà un punt de referència per
altres poblacions.

Nous vestidors camp, de futbol
\



ocòdrom

Igualment, en matèria d'instal·lacions, es
preveu desenvolupar altres grans reptes, com
ara el cobriment de les pistes poliesportives
exteriors del Parc del Graó, la construcció d'una
piscina coberta, l'habilitació d'un espai per a la
pràctica de l's/ca te, o monopatins, cosa que
satisfarà els joves de la localitat. La
senyalització de diferents rutes de bicicleta,

aprofitant l'execució del projecte dels camins
naturals, és un altre dels projectes que està en
fase d'estudi.
Finalment, també se'ns plantegen nous reptes
en matèria d'esport popular, com per exemple
donar continuïtat a la Duatló, que en la seva
primera edició va tenir un èxit de participació
important i altres com la programació d'una
bicicletada popular, la incorporació d'un format
de 24 hores d'esport també en horari nocturn
per a la festa de l'esport i altres accions
adreçades a la pràctica popular. Tanmateix, el
recolzament a les modalitats o als esports
minoritaris com la pesca, les bitlles, els escacs
o el tennis taula, seran fites a tenir en compte.

Així doncs, emprendrem amb força aquest
projecte en una nova etapa que promet ser molt
profitosa pel que fa a l'esport i el lleure.

Jesús  Marco
Gestor  esportiu  d'Alpicat

Carta de comiat
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Benvolguts amics,

Fa tres anys vaig tenir la sort d'entrar a formar
part del Club Bàsquet Alpicat, que he presidit
fins al final d'aquesta temporada i, fins fa poc,
vaig tenir l'oportunitat de compartir grans
experiències. Potser seran aquestes bones o
potser seran records ingrats. L'important és que
durant el temps que he romàs en aquesta
institució he entregat la meva vida amb emoció,
paciència, sentiment de veure créixer
juntament amb vostès la gran alegria de ser un
gran club, essent petits.

Ha estat un període meravellós en el vessant
esportiu i humà. El meu somni en arribar al club
va ser que a Alpicat es parlés una mica de
bàsquet; ho hem aconseguit de sobres. El club
no és tan sols de Lleida; el seu nom és conegut
a tot Catalunya. Un èxit que, evidentment, no és
només meu, ja que hagués estat impossible
sense l'esforç i el treball de la Junta Directiva,
dels delegats, dels entrenadors, l'entrega de
tots i cadascun d'aquests meravellosos
jugadors que han passat pel club en aquests
anys i que han estat defensant, amb honor i
arreu, el nom d'Alpicat. Gràcies a tots ells som
el que som.

El treball desinteressat de tots els directius que
m'han acompanyat en la meva aventura i,

especialment, el decidit suport de les
institucions i els patrocinadors que ens han
donat suport al llarg d'aquests tres anys han
estat cabdals.

Fa un any, al final de la temporada 2005-2006,
.vaig anunciar la meva retirada de la
Presidència. Motius personals i laborals
m'impedeixen dedicar al club tot el temps que
es mereix. En qualsevol cas, el meu cessament
no suposarà un fre a la meteòrica progressió de
l'entitat, un club amb un present esplèndid i un
futur encara més prometedor que ha de seguir
progressant amb el treball de tots els que
continuïn lligats a ell, d'una o altra manera.

És, per a mi, molt trist prendre aquesta decisió
de retirada, però m'arriba el moment precís de
dir adéu. Pot ser per un curt o un llarg termini,
però deixaré aquelles persones amb qui vaig
rebre i amb qui vaig compartir petits i grans
coneixements, amb tots els que al meu entorn
sempre m'han ajudat.

El meu agraïment a tots vostès, sempre els
recordaré.

Gràcies.

Antonio  Rincón  Ríos



Eb paràsits de la nostra mascota
Puces i paparre s

Les paparre s són molt freqüents a la primavera
i a l'estiu. Durant l'estiu n'hi ha, però alguna
menys, i a l'hivern només se'n troben en corrals,
o en comunitats amb alta densitat d'animals.

Són transmissore s de diverse s malaltie s
tant en gats com en gosso s i són un risc per a
les persones, ja que també els poden
transmetre malalties.
La form a més efectiv a de controlar-le s és
tracta r l'anima l amb algu n product e contr a
les paparre s i evitar passejar per zones on han
passat animals de granja o on hi ha
col  lectivitats de gats de carrer...
També cal revisar el pèl de la zona del coll,
orelles..., en tornar a casa després del passeig.

Les puce s no són tan estacionals , ja que
poden completar el seu cicle vital dins dels
pisos i les cases, on les temperatures hivernals
no serveixen de control natural. Coste n més
d'eradica r que en el cas de les paparres, ja que
es requereix també d'un tractament de
l'ambient on viu l'animal.
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Quan veiem puces al gos només veiem la punta
de l'iceberg, ja que només veiem el 5% de la
població real de puces que hi ha en la suma de
l'ambient on viu el gos i en l'animal. Entre ous,
larves i puces hi ha el 95% restant.

Aquest 95% viu a l'ambient (catifes, esquerdes,
sofàs...) alimentant-se de restes de matèria
orgànica. Això explica per què tan sovint
fracassen els tractaments que fem als animals
contra les puces. El més important és utilitza r
producte s de llarg a durada , de manera que
les larves que esdevinguin adultes morin abans
de reproduir-se. Els tractaments s'hauran de fer
de forma continuada, ja que el fet de no veure
puces adultes en l'animal no és garantia que no
hi hagi ous o larves. En casos d'infestacions
greus, pot ser necessari tractar la casa amb els
productes antipuces que hi ha al mercat. També
hi ha productes que actuen sobre la fertilitat de
la puça, controlant-ne així la població. Consulti
el seu veterinari, que l'aconsellarà sobre els
millors productes peral seu cas específic.
Igual que en les paparres, les puce s són
transmissore s de malaltie s greu s en gats i
gossos . Hi ha altres paràsits externs (polls,
àcars...) que poden infestar l'animal, però es
presenten en molta menys freqüència i sovint
necessiten tractaments específics.

Josep Escuer Farreres
0>

Si voleu presentar articles per a la propera edició d'E/ Nou Pinetell,
podeu fer-los arribar personalment a l'Ajuntament, en català i en
disquet, que us serà retornat, o enviar-los per correu electrònic a
l'adreça agilart@alpicat.cat. abans del dia 16 d'octubre de 2007. %L
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Ecojardí : la Fira d'Alpica t
Fira ja consolidada i que any rere any ens ha
anat donant tants bons resultats. Potser pels
dos grans temes a què es dedica, o potser pel
gran poble que l'avala. Sigui pel motiu que sigui,
l'equip de l'organització de la fira vol felicitar i
agrair l'esforç i la participació de tots, grans i
petits, que fan possible aquest gran
esdeveniment i que ens engresca un cop més a
repetir i a continuar amb il·lusió.

Segurament amb la mateixa il·lusió amb què
persones com el director de la fira, en Ramn
Mateu, la van pensar i la van crear ara fa 12
anys, treballant pr una idea de la qual ara tots
ens felicitem. També persones com tants
treballadors de l'Ajuntament qual hem tingut la
sort de posar-hi el nostre gra de sorra o
persones com en Pau Cabré, l'alcalde, que ens
ha donat suport des del primrany.

Vuitanta expositors, quinze mil visitants,
jornades tècniques, concursos, mostres,
tallers, jocs, visites, espectacles, sardanes,
castellers..., tot plegat una gran festa!

Acontinuació us detallem la relació de premiats
dels diferents concursos celebrats dins els
actes de 12a edició de la Fira Ecojardí:

8è Concur s de Pintur a Ràpid a Vil a
d'Alpicat :

Premi Ajuntament d'Alpicat
1 r premi: Mercè Húmedas Parés
2n premi: Antonio Mariscal Luque
3r premi: Josep M. Batlle González

Premi Medilast
Rafael Badia Borlansa

Premi Ceràmiques Palau
Óscar Baiget Piqué

Premi Ajuntament d'Alpicat
Millor pintor local : Núria Sanpietro Pifarré

3r Concur s de Roses :

Premi a la millor rosa: Manoli Masanés Pibrall

Premi a la rosa més perfumada: Antonieta
Caubet Mayoral

Concur s de Conte s Dibuixo s de la Natura :

Categori a Dibuixos :
Curs 0-1 anys:
1r premi: Adrià Parramona Manzano (Escola
Bressol Estel d'Alpicat)
Curs 1-2 anys:
1r premi: Ares Monsonís Castro (Escola
Bressol Estel d'Alpicat)
2n premi: Edgar Sánchez Escué (Escola
Bressol Estel d'Alpicat)
3r premi: Núria Quilez Jové (Escola Bressol
Estel d'Alpicat)
Curs 2-3 anys:
1r premi: Andrea Farré Llevet (Escola Bressol
Estel d'Alpicat)
2n premi: Lucía Jin Subías Marín (Llar d'infants
Caputxeta Vermella d'Alpicat)
3r premi: Adriana Díaz López (Escola Bressol
Estel d'Alpicat)
CursP3:
1r premi: Pau Culla Loren (CEIP Doctor Serés
d'Alpicat)
2n premi: Paula Tornr Porté (CEIP Doctor Serés
d'Alpicat)
3r premi: Caria Miguel Herranz (CEIP Doctor
Serés d'Alpicat)
CursP4:
1 r premi: Joana Justo Guillaumet (CEIP Doctor
Serés d'Alpicat) 0>

C"=>\

0>

O)
*ï=z
V¿


